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Zie onderaan wv turnen.
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Onderwerp: Inloop lijntjes

Hierbij drie lijntjes voor de inloop. De vraag of we over de zorgen van zorgmedewerkers ook niet met werkgevers in gesprek
moeten heb ik nog even bij beleid neergelegd.
Zie je zo! Ik neem ook printje voor je mee.

GroetRFE]

Premie

De exacte cijfers volgen op Prinsjesdag
We hebben eerder al aangegeven dat we de effecten van corona op de premie willen dempen
In het voorjaar is daarom ook geld vrijgemaakt voor bijvoorbeeld beschermingsmiddelen en beademingsapparatuur, dat

loopt niet via de premie (maar betalen we uiteraard wel met z'n allen)
Voor dit jaar lijkt een deel van de Corona-kosten te worden gecompenseerd doordat zorg is uitgesteld of zelfs verdampt,
maar nu nog geen harde conclusies trekken (zeker niet voor volgend jaar)
Zoals u weet zijn het de verzekeraars die uiteindelijk de premie vaststellen

Voorraad/tekort beschermingsmiddelen
Ik vind het belangrijk dat zorgmedewerkers zich veilig voelen en veilig kunnen werken. Daar is de werkgever
verantwoordelijk voor.

Er is echt voldoende op voorraad nu. Ter illustratie, we hebben 461 miljoen chirurgische mondmaskers terwijl de huidige
vraag 1,3 miljoen per week is.

Ik herken wel het signaal dat wordt gegeven, daarover ben ik ook met de bonden in gesprek.
De ene werkgever gaat strikter om met de richtlijnen dan de andere en dat maakt dat mensen zich onveilig kunnen

voelen.

Dat signaal neem ik zeker serieus. Rond Prinsjesdag spreek ik daar met de bonden verder over.

(moeten we ook niet met de werkgevers in gesprek hierover?)

Turnen

Ter achtergrond, wat is er aan de hand?

De huidige turnsters en trainers hebben, op weg naar de Olympische Spelen in Tokyo, de KNGU gesmeekt en onder druk

gezet met rechtzaken om weer te kunnen trainen met hun eigen trainer.

Na het inwinnen van juridisch advies en advies van het Instituut voor Sportrechtspraak, gaat de KNGU hier gehoor aan

gegeven door onder toezicht, turnsters met hun trainer beperkt te laten trainen.

Eerder had de KNGU het Team NL-dames programma on hold gezet waardoor de zes betrokken coaches geen rol meer

hebben vanuit het topsportprogramma Team NL gedurende de looptijd van het onafhankelijk onderzoek, dit geldt
volgens de KNGU nog steeds.

Waarom mogen de turn trainers(NCCR we! weer aan de slag?
Ik vertrouw erop dat de turnbond (KNGU) met dit besluit de veiligheid van haar sporters garandeert.
Ik blijf ook met de bond in gesprek over het onafhankelijk onderzoek naar grensoverschrijdend gedrag in de turnsport
wat loopt.
Het Instituut voor Sportrechtspraak onderzoekt de meldingen naar de betrokken trainers.



202641

- Daaruit zal blijken of en welke (tucht)maatregelen nodig zijn.

Wat doen wij?
- Dit is een keuze van de KNGU zelf, sportsector is hierin autonoom en neemt eigen beslissingen. VWS heeft hier geen

invioed op.
-  VWS financiert onafhankelijk onderzoek en inzet extra vertrouwenscontactpersoon bij KNGU om extra meldingen op te

vangen (ca 200.000).
- VWS financiert Instituut voor Sportrechtspraak voor onafhankelijk tuchtrechtspraak (ca 500.000 jaarlijks)
-  VWS financiert mede Centrum Veilige Sport o.a. als meldpunt en begeleiding slachtoffers (ca 250.000 voor 2 jaar).
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